
  

Referat fra bestyrelsesmøde i Rønde Vandværk 

Torsdag d. 2. maj 2024 

Generalforsamling  

Vi er glade for den positive stemning der var på generalforsamlingen og for alle dem der mødte op til 

generalforsamlingen. Vi glæder os til et nyt år i bestyrelsen. Det bliver (igen) et travlt et af slagsen, da vi 

arbejdere videre med både mellembeholder, fusionsplaner og ikke mindst den daglige drift af vandværket.  

Konstituering  

Bestyrelsen har besluttet at fortsætte i samme konstituering som tidligere, dette betyder:  

• Formand: Bo Fensbæk 

• Næstformand: Allan Nielsen 

• Kassér: Marting Ring 

• Bestyrelsesmedlem: Søren Rasmussen 

• Bestyrelsesmedlem: Byrial Dalsgaard 

• Suppleant: Rikke Lindhardt 

Økonomi 

Gennemgang af balance og hovedposter fra Q1, ser fornuftigt ud, vi har et par enkelte tilslutninger.  

Derudover har Syddjurs Kommune godkendt taksbladet.  

Vi er pt., i dialog med en mulig fremtidig ansat, der kan være med til at løse nogen af de udfordringer der er i 

den daglige drift.  

Mellembeholder 

Arkitekten har stadig god kontakt til kommunen, og høringsfasen er nu afsluttet. Der har været et par enkelte 

spørgsmål som vi nu skal besvare. Det betyder også at der inden for 30 dage burde få landzonetilladelse og 

byggetilladelsen umiddelbart efter – der er pt. Arbejdsgang på ca. 40 dage, men afventer at ansøge om 

byggetilladelse indtil vi har modtaget landzonetilladelsen.  

Kaløvig-samarbejde 

Vi kommer nærmere hinanden hele tiden, og der arbejdes effektivt for at komme videre, således vi kan 

præsentere et grundlag for de indblandede vandværkers generalforsamling, så de kan tage stilling til hvorvidt 

de ønsker fusion eller ej.  

Bjødstrup-Korup samarbejde 

Vi er fortsat positive, og vil gerne have sat et møde op med deres bestyrelse, så vi kan tale mere om evt. 

proces-fremadrettet.  
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